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Zápis 7/10  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 23.7. 2010 v Praze na Strahově 

 
 

Přítomni:   J.Mareš, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář 
  

Na část jednání:  M. Doktor 
 

Omluveni: :  J.Boháč, P.Mokrý 
 
 

1. STK  
 

□ 
 

Výbor projednal a schválil úpravu kritérií nominace na M-ČR, do jednotlivých disciplín mládeže, 
navrženou J.Marešem. Počty rozjížděk byly určeny podle počtu lodí na předchozích závodech ČP. V 
disciplínách C1 dci 1000, C2 dci 500, K1 dci 1000, 500, 200 a K2 dky 200 byl počet rozjížděk o 
jednu snížen, v disciplínách C1 jři 200, K1 jři 1000, K2 jři 500, K1 žci 1000, 500 byl počet 
rozjížděk o 1 rozjížďku zvýšen. J.Mareš informaci zveřejní na www.kanoe.cz., včetně přehledu 
závodníků a disciplín, do kterých jsou závodníci kvalifikováni. 
 

□ 
 

Způsob uspořádání a organizaci nominačního závodu RDS v Račicích 20.-22.7. hodnotil hlavní 
trenér RDS i předseda STK kladně, závod splnil účel. 
 

□ 
 

Výbor projednal na základě podnětu HT RDS problém nenastupování přihlášených závodníků na 
start a potřebu vyšší sankce za tento postup. Bylo navrženo, aby závodníci byli omluveni pouze na 
základě potvrzení od lékaře. J.Mareš záležitost projedná v STK a navrhne výboru úpravu Řádů. 
                                                                        Ú:  1/7/ 10 – J.Mareš  
                                                                        T: 7.9.2010 

 
 

 

2. SCM    

□ 
 

Financování SCM - P.Hottmar informoval o čerpání financí DP SCM z rozpočtu pro r.2010, které 
probíhá podle finančních plánů. Celkové výdaje SCM nepřevyšují částky zaslané z MŠMT na účet 
ČSK a čerpání nevybočuje z plánovaných objemů.   
 

□ 
 

Úkol  2/3/10 je průběžně plněn – stále není dodán doklad o provedeném zátěžového EKG u 
jednotlivců z oddílů MHP a TYN. Výbor rozhodl o pozastavení čerpání financí SCM těmito 
detašovanými pracovišti SCM, dokud nebude tato základní povinnost splněna. P.Hottmar bude 
oddíly informovat.                                          Ú:  2/7/ 10 – P.Hottmar  
                                                                        T:  7.9. 2010 
 

□ 
 

Výbor vzal na vědomí informaci, že kompletní výběrová kritéria do SCM 2011 jsou zveřejněna na 
www.kanoe.cz, zveřejněn je také aktuální žebříček 1. kola výběru v jednotlivých kategoriích. 
 

□ 
 

K úkolu 6/4/10: 1.verzi projektu Sportovních Středisek 2011-2012 zpracovaného na základě návrhu 
Rady SCM a připomínek Výboru zaslal 12.7. P.Hottmar J.Boháčovi. 
 

□ 
 

P.Hottmar informoval, že na školení trenérů II. Třídy, plánované na zimní období 2010/2011 se 
hlásí první zájemci. Termín a další podrobnosti budou zveřejněny koncem sezóny 2010.  
                                                                        Ú:  3/7/ 10 – P.Hottmar  
                                                                        T:  7.9. 2010 
 

3. Informace z RDS, RDJ 
 

RDS    
□ 
 

M.Doktor předložil jmenovitou nominaci na ME U23 do Moskvy a předběžnou nominaci na MS 
seniorů v Poznani. Výbor vzal nominace na vědomí. Proběhla krátká diskuze o vhodném počtu 
osobních trenérů ve výpravě a o způsobu úhrady jejich účasti, bez závěru. Výbor schválil způsob 
organizačně-technického zabezpečení MS Poznaň. 
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□ 
 

M.Doktor stručně komentoval nové informace z ICF, především zveřejněný systém kvalifikací na OH 
2012 a návrh nového programu soutěží OH. Podrobné informace jsou publikovány na 
http://www.canoeicf.com/icf/NewsMedia/News/New-Olympic-Formats-and-Qualifying-System.html 
a budou zpřístupněny i z webu ČSK. M.Doktor zajistí informovanost osobních trenérů. Jedná se o 
zásadní změny ale počet volných míst pro kanoistiku zůstává nezměněn. 

RDJ  
□ 
 

P. Hottmar informoval o uskutečněných VT RDJ v Nymburku (24.-29.6.) a v Račicích (7.-20.7.). 
Přípravu RDJ na MEJ zhodnotil kladně a nastínil šance v jednotlivých disciplínách. Koordinace 
výpravy na MEJ+23 ve spolupráci s M.Dr., sekretariátem a dalšími probíhá zdárně. 
 

□ 
 

P. Hottmar informoval o plánovaných akcích RDJ i s výhledem pro příští závodní sezónu: 16.-19.9. 
OH naděje Piešťany, 5.-11.12. VT Boží Dar/Nymburk, 9.-15.1. VT Zadov,  8.1. a 19.2. testy RDJ 
Nymburk,  9.-21.3. VT Massaciuccoli (březnové VT se uskuteční pouze v případě zájmu nejlepších 
kajakářů RDJ). 

  

□ 
 

Loď C2, přenechaná RDJ od RDS nenašla u juniorů využití. P.Hottmar prověří možnosti využití / 
zhodnocení lodě ČSK a postup navrhne výboru. 
                                                                        Ú:  4/7/ 10 – P.Hottmar  
                                                                        T:  7.9. 2010 

 

 
4. Různé 
□ 
 

Úkol 7/3/10 trvá - J.Boháč připravil informaci pro oddíly, kterých se týká ponížení rozpočtu o 
podíly uhrazené faktury za škody v Račicích. Úpravu přehledových tabulek SCM zajistí P. Hottmar. 
                                                                        Ú: 13/4/ 10 – J.Boháč, P.Hottmar 
                                                                        T: 18.5.2010, přeloženo na 7.9. 
 

□ K Úkolu 13/3/10 - výbor se zabýval problematikou ankety kanoista roku 2010, její formou a 
provedením. Bez ohledu na výsledek případného společného vyhlášení ankety a medializace se 
sekcí kanoistiky na divoké vodě se výbor shodl na vypsání ankety za rok 2010 v šesti kategoriích: 
nejlepší junior(ka), kajakář senior, kanoista senior, kajakářka, trenér mládeže, trenér dospělých. 
Absolutní vítěz ankety kanoista roku 2010 bude dán počtem hlasů v anketě dospělých (kajakář 
senior, kanoista senior, kajakářka). Návrh realizace, technického provedení ankety včetně návrhu 
průvodního dopisu zašle členům výboru P.Hottmar. 
                                                                           Ú: 5/7/10 – P.Hottmar                                                                             
                                                                           T:  7.9.2010 
 
 
 

 
Termín příští schůze výboru SRK ČSK  7.9. 2010 

 
Zapsal: P. Hottmar 


